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Z Á P I S 

z 12. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 21. 3. 2024 

od 9 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

         61 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

              (z toho 2 poslanci PS PČR) 

         27 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

              Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel MHMP 

           4 zástupci ředitele MHMP 

                                   31 ředitelů odborů MHMP  

                                                        18 ředitelů organizací HMP 

                       5 poslanců PS PČR 

                          (současně i 2 členové ZHMP) 

                       3 hosté 

                     13 zástupců tisku 

 

 

CELKEM přítomných: 161 osob 

 

 

 

OMLUVENI: 

 

RNDr. Daniel Mazur, PhD. – od 9 do 10 hodin 

 

Mgr. David Bodeček, MBA – od 13,30 do 14,30 

hodin 

 

Ing. Eva Tylová – od 17,30 do 20,30 hodin 

 

Jiří Brůžek – od 17,30 do 20,30 hodin 

 

Mgr. Zuzana Freitas Lopesová – od 9 do 9,30 

hodin 

 

Mgr. Jakub Lepš, M.A. – od 13 do 14 hodin 

 

MUDr. Tomáš Kaštovský – od 9 do 9,40 hodin 

 

Ing. Tomáš Pek – od 9 do 10 hodin 
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Mgr. Bara Soukup  

 

David Procházka 

 

JUDr. Radmila Kleslová – od 9 do 11 hodin 

 

Mgr. Marta Gellová – od 9 do 11 hodin 

 

Mgr. et Mgr. Vladan Brož – od 13 do 14,30 

hodin 

 

Ing. Mariana Čapková, MBA 

 

MgA. Hana Třeštíková – od 12,30 do 13,30 

hodin 

 

Dr.-Ing. Milan Urban 

 

Ing. David Vodrážka – od 14 do 15 hodin 

 

Mgr. Zdeněk Zajíček – od 19,20 do 21,20 hodin 

 

 

12. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9,05 hodin.   

 

 

 Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

      Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Mgr. Kristýna Drápalová a Jan Wolf. 

 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

1. předseda Mgr. Jan Chabr 

2. člen  Ing. Ondřej Prokop 

3. člen  Mgr. Ing. Jaromír Beránek 

4. člen  Mgr. Jiří Knitl 

5. člen  Ing. arch. Zuzana Hamanová 

6. člen  Mgr. Josef Nerušil 

7. člen  JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele pro Sekci průřezových 

činností  

 

http://www.praha.eu/
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tajemníkem výboru: JUDr. Adrián Radošínský, vedoucí oddělení veřejného práva a 

legislativy odboru LEG MHMP                                    

PRO: 48      PROTI: 0 ZDR. 1 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

 

Předseda klubu Praha Sobě Čižinský požádal o přestávku na 2 minuty z důvodu volby 

nového předsedy klubu. 

 

Přestávka 2 minuty 

 

Po ukončení přestávky člen ZHMP Čižinský oznámil, že klub Praha Sobě zvolil předsedou 

klubu Ing. Adama Scheinherra, MSc., Ph.D. 

 

Hlasování o změně člena návrhového výboru - Josefa Nerušila z důvodu nepřítomnosti 

nahradí Zdeněk Seidl 

Pro: 46 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Změna člena návrhového výboru byla schválena. 

 

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada HMP na svém zasedání 

v pondělí dne 11. 3. 2024 stanovila „Návrh programu jednání 12. zasedání Zastupitelstva“, 

který členové ZHMP obdrželi e-mailem, a který byl zveřejněn se svoláním tohoto jednání 

ZHMP způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městu Praze. 

Dále primátor hl. m. Prahy uvedl, že Rada HMP na svém zasedání tento týden 

doplnila původní návrh programu o další materiály k projednání. Upravenou, Radou 

schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem. Doplněné tisky byly 

následně zpřístupněny občanům. 

 

K dozařazeným tiskům vystoupili tito členové Rady HMP: náměstek primátora Hlaváček, 

náměstek primátora Pospíšil, náměstkyně primátora Udženija, radní Klecanda, radní 

Kovářík, radní Zábranský 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Mgr. Pavel Kosař, 

LL.M., Ing. Božena Rabiňáková, František Petřík, Barbora Limrová, Alesja Tykja, Cyril 

Neumann, Milena Johnová, Valerie Bromová, Ing. Marta Pakostová, Klára Fůsková 

 

V průběhu diskuse převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček a opět převzal 

řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, Nepil, 

Nacher, Vedralová, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Nekolný, Matějková, 

předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací 

ZHMP Rázga, předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, předseda výboru pro 

strategické investice ZHMP Portlík, radní Zábranský, předseda výboru pro zdravotnictví a 

prevenci civilizačních chorob ZHMP Seidl, předseda výboru pro energetiku ZHMP Chabr, 

radní Klecanda, Kleslová, Kaštovský, Kordová Marvanová, Scheinherr, Tylová, radní 
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Kovářík, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek, náměstkyně primátora 

Udženija, Zelenka 

 

Přestávka 40 minut do 12,30 hodin, následně byla prodloužena o 15 minut do 12,45 hodin 

a poté ještě do 13,05 hodin 

 

Hlasování o návrhu radního Kováříka a radního Zábranského – zařadit tisk Z – 12175 

„k návrhu na podání závazné cenové nabídky na koupi 100% podílu ve společnosti VN 42, 

s.r.o., IČO 02022818, se sídlem Václavské náměstí 796/42, 110 00 Praha 1 a k návrhu na 

úpravu rozpočtu vl. hl. m. Prahy na rok 2024” jako bod 1. radního Kováříka 

PRO: 52  PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského – zařadit bod „Kapacity středních škol na 

území Prahy a Středočeského kraje“ jako 1. bod radního Klecandy 

PRO: 20   PROTI: 1    ZDR. 27  

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila – zařadit tisk Z – 12207 „Nový stavební zákon“ 

jako 1. bod na pevný čas 15 hodin 

PRO: 39   PROTI:  4   ZDR. 11 

Bylo přijato. 

 

člen ZHMP (neztotožněný obrazem ani hlasem) – hlasoval „pro“ 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit bod „Zákon o obcích“ jako poslední 

bod primátora HMP  

PRO: 24  PROTI: 1   ZDR. 26 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Vedralové – zařadit tisk Z - 12198 „k průběhu 

onemocnění černým kašlem primátora hl. m. Prahy” jako bod 2. primátora HMP 

PRO: 25   PROTI: 11   ZDR. 13  

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa – zařadit bod „Řešení 

situace fiakrů v Praze“ jako 1. bod radního Zábranského 

PRO: 24   PROTI: 10   ZDR. 20 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Matějkové – přeřadit z bloku informací tisk Z – 12162 

„Informace o rozvoji kapacit sociálních služeb v roce 2024 a budoucích připravovaných 

projektech” do řádného jednání na pevný čas 17 hodin 

PRO: 8   PROTI: 0   ZDR. 30 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy – zařadit tisk Z – 12181 „k návrhu personálních změn 

ve výborech ZHMP“ jako 1. bod náměstka primátora Pospíšila  

PRO: 24  PROTI: 3  ZDR. 30 

Nebylo přijato. 

 

předseda návrhového výboru Chabr sdělil, že hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera na 

zařazení bodu „K řízení hlavního města Prahy současnou koalicí a k výhodám koalice 

složené na vládním půdorysu při prosazování klíčových priorit hlavního města Prahy“ 

jako 1. bodu primátora, bylo chybně hlasováno předčasně 

(Pro: 11 Proti: 0 Zdr.4) 

ZMATEČNÉ 

 

Hlasování o návrhu členů ZHMP Benkoviče, Nekolného a Prokopa – zařadit bod 

„Kultivace veřejného prostoru na sídlištích a vytvoření fondu pro budování parkovacích 

míst“ jako 1. bod radního Kováříka  

PRO: 17   PROTI: 1   ZDR. 24 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit bod „K řízení hlavního města Prahy 

současnou koalicí a k výhodám koalice složené na vládním půdorysu při prosazování 

klíčových priorit“ jako 1. bod primátora HMP 

PRO: 24   PROTI: 1   ZDR. 28 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa – zařadit tisk Z – 12206 „Společný podnik Nové 

Holešovice“ jako 1. bod náměstkyně primátora Komrskové 

PRO: 59   PROTI: 0    ZDR. 0  

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Matějkové – zařadit tisk Z – 12202 „K přípravě plánu 

akcelerace rozvoje kapacit komunitních služeb sociální péče na území hlavního města 

Prahy pro děti a dospělé osoby se zdravotním postižením“ jako pevný bod v 17 hodin 

PRO: 57   PROTI: 0    ZDR. 1  

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Kleslové – přeřadit z bloku informací tisk Z – 12149 

„Výsledek prošetření konkursního řízení a jmenování Mgr. Heleny Patákové ředitelkou 

Základní školy Formanská MČ Praha - Újezd“ k projednání jako 11. bod programu tohoto 

jednání 

PRO: 35   PROTI: 6    ZDR. 13  

Bylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa – zařadit bod „K návrhu novely Jednacího řádu 

ZHMP“ jako 1. bod programu radního Zábranského  

PRO: 26   PROTI: 0    ZDR.25 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 58  PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 

 

 

procedurální návrh předsedy výboru pro energetiku ZHMP Chabra – prodloužit čas 

vyhrazený pro bod „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ do doby, než se 

vyčerpají všechny interpelace a následně projednat bod „Dotazy, připomínky a podněty 

členů ZHMP“ 

Pro: 45 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

procedurální návrh předsedy výboru pro energetiku ZHMP Chabra – prodloužit toto 

jednání ZHMP i po 19. hodině 

Pro: 33 Proti: 15 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy zahájil bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP.  

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

Po ukončení bodu byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“. 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček a opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

 

Přestávka 10 minut do 15,10 hodin 
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Tisk byl projednán v pevném čase 15 hodin 

    * 

 

zastupitel Nepil 

 

K novému stavebnímu zákonu 

 

  

   TISK:        Z - 12207 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                       PRO:  47        PROTI:  1        ZDRŽEL SE: 1  

   

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 12/1 

Materiál uvedl člen ZHMP Nepil. Na základě žádosti člena ZHMP Nepila vystoupil Ing. 

arch. Tomáš Veselý – zástupce ředitele MHMP pro Sekci rozhodování o území a poté 

vystoupil Ing. Michal Kopecký, MPA – tajemník MČ Praha 2 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop. 

Dále vystoupil Ing. arch. Filip Foglar – ředitel odboru územního rozvoje MHMP. Poté 

vystoupili tito členové ZHMP: Vodrážka, předseda výboru pro strategické investice ZHMP 

Portlík, Zajíček, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, Zelenka, Nekolný, Kolář, 

Freitas Lopesová, Nepil, předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a 

podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání 

ZHMP Brůžek, náměstek primátora Hlaváček, Nacher, Bodeček, předseda výboru pro 

dopravu ZHMP Sedeke, Čižinský, Tylová, Bílek,  

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nepila – dokončit projednávání tohoto bodu a po jeho 

skončení projednat pevný bod od 17 hodin, tisk  Z – 12202 

Pro: 41 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Po ukončení diskuse následovala přestávka 20 minut 

 

Po skončení přestávky vystoupil člen ZHMP Nepil se svým závěrečným slovem, ve kterém 

reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Základní text usnesení ve znění (předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík 

a ztotožnil se člen ZHMP Nepil):  

„Zastupitelstvo HMP I. konstatuje, 1. že orgány hlavního města Prahy a ani příslušné 

odbory Magistrátu HMP a úřadů městských částí nemají dostatek relevantních informací 

k implementaci nového stavebního zákone k 1. 7. 2024 včetně digitalizace stavebního 

řízení a územního plánování ze strany Ministerstva pro místní rozvoj“  

„Zastupitelstvo HMP konstatuje, 2. že v souvislosti s nedostatkem relevantních informací, 

neprobíhajícího školení příslušných útvarů Magistrátu HMP a neprobíhající osvěty mezi 

odbornou i laickou veřejností ze strany Ministerstva pro místní rozvoj, považuje termín 1. 

7. 2024 pro spuštění procesů podle nového stavebního zákona a spuštění nových 

informačních systémů podporujících či zabezpečující stavební řízení a územní plánování 

za velmi kritický.  
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Zastupitelstvo HMP II. žádá 1. vládu ČR 

 o poskytnutí relevantních informací, které se týkají implementace nového stavebního 

zákona a digitalizace stavebního řízení a územního plánování, včetně harmonogramu 

jednotlivých kroků, které umožní 

a) aby byly vydány v potřebném časovém předstihu všechny potřebné prováděcí 

právní předpisy a metodiky k novému stavebnímu zákonu a došlo k potřebnému 

vyškolení všech stavebních úřadů a dotčených orgánů jak na území hlavního města 

Prahy, tak v územích dalších krajů a v územích pověřených obecních úřadů 

v působnosti stavebního úřadu, respektive s působností dotčeného orgánu 

b) aby se včas a řádně otestovaly nové informační systémy zajišťující nebo 

podporující stavební řízení a územní plánování, vyškolit jejich uživatele a také 

zajistit bezpečné a včasné napojení těchto nových systémů k dalším informačním 

systémům státu a také územních samospráv tak, aby nedošlo k neočekávaným 

výpadkům systémů, které by omezily činnost úřadů nebo omezily přístup 

stavebníků či jiných osob k vyřízení jejich životních událostí v procesech 

stavebního řízení a územního plánování“ 

ukládá Radě HMP, aby o tomto usnesení informovala vládu ČR 

Termín: 31. 3. 2024 

 

Doplňující, pozměňovací návrh člena ZHMP Zelenky k původnímu textu usnesení ve 

znění:  

„Zastupitelstvo HMP vyzývá Poslaneckou sněmovnu Parlamentu ČR k prodloužení 

přechodného období zákona 283/2021 Sb. do doby, než bude řádně připravena digitalizace 

stavebního řízení a přijaté prováděcí vyhlášky a předpisy“ 

ukládá Radě HMP, aby o tomto usnesení informovala Poslaneckou sněmovnu Parlamentu 

ČR a vládu ČR“ 

Pro: 26 Proti: 4 Zdr. 13 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Tisk byl projednán v pevném čase 17 hodin 

    * 

 

zastupitelka Matějková 

 

k přípravě plánu akcelerace rozvoje kapacit komunitních služeb sociální péče na území 

hlavního města Prahy pro děti a dospělé osoby se zdravotním postižením 

 

(k tisku na stůl byla rozdána tabulka „Přehled sociálních dotací a grantů pro rok 2024 – 

náměstkyně primátora Udženija) 

 

  

   TISK:        Z - 12202 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  9        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   NEPŘIJATO                                                                                

Materiál uvedla členka ZHMP Matějková. 

 



9 

 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nachera – za tento pevně zařazený tisk Z – 12202, 

předřadit bod poř. č. 18, tisk Z – 12149 „Výsledek prošetření konkursního řízení a 

jmenování Mgr. Heleny Patákové ředitelkou Základní školy Formanská MČ Praha – 

Újezd” 

Pro: 40 Proti: 0 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

V diskusi vystoupily tyto občanky HMP: Dita Vojířová, Kristýna Mlejnková 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstkyně primátora Udženija, Scheinherr 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Scheinherra – umožnit vystoupit D. Vojířové a K. 

Mlejnkové s reakcí na diskusní příspěvek náměstkyně primátora Udženija 

Pro: 36 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Opětovně vystoupily občanky HMP K. Mlejnková a D. Vojířová. Reagovala náměstkyně 

primátora Udženija 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstkyně primátora Udženija, Nacher, 

Matějková, Freitas Lopesová, Zelenka, předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci 

civilizačních chorob ZHMP Seidl, Čižinský 

 

Závěrečné slovo přednesla členka ZHMP Matějková, která reagovala na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

Projednávání tisku bylo na základě hlasování předřazeno. 

    18 

 

radní Klecanda 

 

Výsledek prošetření konkursního řízení a jmenování Mgr. Heleny Patákové ředitelkou 

Základní školy Formanská, MČ Praha - Újezd 

 

  

   TISK:        Z - 12149 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Václav Drahorád (starosta MČ Praha – Újezd), Jan 

Kurel, Ing. Renata Švarcová, Michal Tuček, Mgr. Jana Stejskalová 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kleslová, předseda výboru pro dopravu ZHMP 

Sedeke, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Bodeček, Kordová Marvanová, 

Slabihoudek, předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a pohřebnictví 

ZHMP Kubesa, předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 

Seidl, Nekolný, Nacher 
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členka ZHMP Kleslová navrhla text usnesení ve znění: 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy 

1. ukládá kontrolnímu výboru  

projednat průběh konkurzního řízení na pozici ředitele ZŠ Formanská 

2. ukládá řediteli Magistrátu hl. m. Prahy  

zajistit součinnost Magistrátu 

Pro: 20 Proti: 6 Zdr. 7 

Nebylo přijato. 

 

člen ZHMP (neztotožněný obrazem ani hlasem) – hlasoval „pro“ 

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlaváček. 

    1 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na poskytnutí účelové investiční dotace Městské části Praha-Zličín a k návrhu na 

úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 kap. 0739 BEZPEČNOST 

 

  

   TISK:        Z - 12042 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/2 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

primátor hl. m. Prahy – hlasoval „pro“, ve výsledku hlasování se však chybně objevilo, že 

„nehlasoval“ 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

    2 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3248 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 15) 

 

  

   TISK:        Z - 11813 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                      PRO:  33        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  13   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/3 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zeman, radní Kovářík, Scheinherr 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    3 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3328 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 19) 

 

  

   TISK:        Z - 11987 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 5    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/4 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Lněničková, Zeman, náměstek primátora 

Hlaváček, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, předseda výboru pro správu 

majetku ZHMP Benkovič. V rámci diskuse vystoupil Mgr. Jakub Stárek – starosta MČ 

Praha 6 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

členka ZHMP Kleslová (neztotožněná hlasem ani obrazem) – hlasovala „pro“, ve výsledku 

hlasování se však chybně objevilo, že „nehlasovala“ 

 

    4 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP – P 42/2023 (fáze "podnět", vlna 46) 

 

  

   TISK:        Z - 12086 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/5 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    5 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu Dodatku ke Smlouvě o spolupráci při vytvoření a zajištění provozu, správy a 

aktualizace datového obsahu informačního systému digitální technické mapy mezi hlavním 

městem Prahou, Středočeským krajem a Institutem plánování a rozvoje hlavního města Prahy, 

příspěvkovou organizací zřízenou hlavním městem Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 12140 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/6 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    6 

 

zastupitel Prokop 

 

Společný podnik Nové Holešovice 

 

  

   TISK:        Z - 12206 

 

   NEPŘIJATO                                                                         

Materiál uvedl člen ZHMP Prokop. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, Scheinherr, předseda výboru pro 

technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik, Nekolný, I. náměstek primátora 

Hřib, Nacher, náměstkyně primátora Komrsková, Kordová Marvanová, radní Kovářík, 

Slabihoudek, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, předseda výboru 

pro dopravu ZHMP Sedeke, Tylová, předseda kontrolního výboru ZHMP Prokop. V rámci 

diskuse vystoupil Ing. Petr Witowski – předseda představenstva a generální ředitel 

Dopravního podniku hl. m. Prahy, a.s. Dále v diskusi vystoupil předseda výboru pro 

územní rozvoj ZHMP Pek 

 

Faktický procedurální návrh radního Kováříka – přerušit tento bod a pokračovat v jeho 

projednávání po bodě č. 43 

Pro: 26 Proti: 10 Zdr. 3 

Nebylo přijato. 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro správu majetku 

ZHMP Benkovič, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP 

Bílek, Vedralová 
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člen ZHMP Scheinherr – navrhl do původního textu usnesení ve znění: „ZHMP I. 

konstatuje, že za případně vzniklé škody, které mohou být po hl. m. Praze vymáhány 

soudní cestou, a to v důsledku nekonání, nebo včasného neuzavření smlouvy o smlouvě 

budoucí a dalších transakčních dokumentů nebo jiného právně možného řešení v rámci 

společného podniku Nové Holešovice a. s., nese zodpovědnost“ 

doplnit nový text ve znění: „valná hromada Dopravního podniku hl. m. Prahy, tedy Rada 

hl. m. Prahy v čele s gesčním radním MUDr. Zdeňkem Hřibem“ 

Pro: 24 Proti: 4 Zdr. 5 

Nebylo přijato. 

 

člen ZHMP Nepil navrhl nový text usnesení ve znění: 

„ZHMP ukládá Radě hl. m. Prahy předložit na následující jednání ZHMP další postup 

ohledně společného podniku Nové Holešovice 

Termín: 17. 4. 2024“ 

Pro: 26 Proti: 1 Zdr. 5 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

    7 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 1179 v kat. ú. Liboc do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12069 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/7 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

V diskusi vystoupila předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a 

pohřebnictví ZHMP Kubesa. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    8 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na poskytnutí individuální účelové dotace pro Muzeum paměti XX. století, z.ú. 

 

  

   TISK:        Z - 12072 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/8 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, náměstek primátora Pospíšil, předseda výboru pro 

kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, Kordová 

Marvanová, Tylová, předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázga, předseda výboru finančního ZHMP Brož 

 

Pozměňující návrh předsedy výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílka – do původního textu usnesení doplnit nový bod ve znění:  

Zastupitelstvo hlavního města Prahy 

I. schvaluje 3. záměr zrušit s likvidací ústav Muzeum paměti XX. století, z.ú., IČO: 

08694508, se sídlem Mariánské náměstí 2/2, Staré Město, 110 00 Praha 1, a záměr zřídit 

příspěvkovou organizaci Muzeum paměti XX. století v působnosti odboru kultury a 

cestovního ruchu MHMP, která bezezbytku převezme činnost zrušeného ústavu, ke dni 1. 

1. 2025 

Termín: 2. 4. 2024“ 

Pro: 18 Proti: 4 Zdr. 15 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    9 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na poskytnutí dotací v rámci "Programu podpory aktivit národnostních menšin na 

území hl. m. Prahy pro rok 2024" a úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12074 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/9 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 
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V diskusi vystoupil předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitl. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   10 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Galerie hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11977 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/10 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   11 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na dokončení rekonstrukce budov Šlechtovy restaurace 

 

  

   TISK:        Z - 12191 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 42         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/11 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru finančního ZHMP Brož, Nacher, 

Nepil, předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, Kaštovský, předseda výboru 

pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek, radní Kovářík, náměstek 

primátora Pospíšil, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Čižinský, 

Scheinherr, Slabihoudek, předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a 

podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek,  

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Pospíšil, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   12 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na poskytnutí účelových neinvestičních dotací městským částem hl. m. Prahy na 

základě „Programu podpory aktivit městských částí hl. m. Prahy v oblasti pomoci lidem bez 

domova na lokální úrovni pro rok 2024“ a na úpravu rozpočtu v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 11908 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/12 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální 

oblast ZHMP Mareš, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   13 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k poskytnutí dotací hlavního města Prahy pro rok 2024 v oblasti sociálních služeb na základě 

"Programu podpory registrovaných sociálních služeb pro poskytovatele sociálních služeb, 

kteří poskytují sociální služby zejména na území hl. m. Prahy nebo občanům hl. m. Prahy pro 

rok 2024“ a úpravu rozpočtu 

 

  

   TISK:        Z - 12021 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/13 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   14 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

vyjádření hl. m. Prahy k investičnímu záměru organizace ESET - HELP, z. s. 

 

  

   TISK:        Z - 12070 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/14 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   15 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na uzavření dodatku č. 2 k darovací smlouvě č. DAH/82/05/002523/2023 uzavřené 

se Sociálním nadačním fondem hlavního města Prahy a na poskytnutí daru pro programy 

podpory pěstounské péče, nezávislého života lidí se zdravotním znevýhodněním a řešení tíživé 

životní situace, na krytí provozních výdajů a na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy pro 

rok 2024 v kap. 0582 

 

  

   TISK:        Z - 12025 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/15 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   16 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hlavního města Prahy Domov pro 

osoby se zdravotním postižením Lochovice 

 

  

   TISK:        Z - 12076 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/16 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    17 

 

radní Hroza 

 

k záměru odboru investičního MHMP na realizaci veřejné zakázky "Stavba č.0000196 TV 

Klánovice, etapa 0012 Slavětínská - stavební práce" 

 

  

   TISK:        Z - 11857 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 45         PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/17 

Materiál uvedl radní Hroza. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Projednávání tisku bylo na základě hlasování předřazeno jako první bod za pevně 

zařazené body. 

    18 

 

radní Klecanda 

 

Výsledek prošetření konkursního řízení a jmenování Mgr. Heleny Patákové ředitelkou 

Základní školy Formanská, MČ Praha - Újezd 

 

  

   TISK:        Z - 12149 
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    19 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelových 

neinvestičních dotací městským částem hl. m. Prahy na podporu zkvalitnění výuky tělesné 

výchovy na základních školách 

 

  

   TISK:        Z - 12083 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/18 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   20 

 

radní Klecanda 

radní Kovářík 

 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v kapitole 04 a v kapitole 10 na rok 2024 

a poskytnutí neinvestiční účelové individuální dotace v oblasti sportu spolku Český svaz 

ledního hokeje, z.s. 

 

  

   TISK:        Z - 12081 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  2   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/19 

Materiál uvedl radní Klecanda a radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru finančního ZHMP Brož, Tylová, 

Bodeček, Nekolný, Lněničková, radní Kovářík, Nacher, Hušbauer, předseda výboru pro 

správu majetku ZHMP Benkovič, předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný 

prostor a pohřebnictví ZHMP Kubesa, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP Seidl, Freitas 

Lopesová, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, předseda výboru pro 

technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik, předseda výboru pro zahraniční 

vztahy a EU fondy ZHMP Beránek, předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální 

oblast ZHMP Mareš 
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Procedurální návrh náměstkyně primátora Udženija – ukončit diskusi 

Pro: 35 Proti: 3 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    21 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v kapitole 04 a v kapitole 10 na rok 2024 

a poskytnutí neinvestiční účelové individuální dotace v oblasti sportu spolku Česká obec 

sokolská 

 

  

   TISK:        Z - 12005 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 53         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/20 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Hušbauer, předseda výboru pro zdravotnictví a 

prevenci civilizačních chorob ZHMP Seidl 

 

Doplňující návrh člena ZHMP Hušbauera – do původního textu usnesení do bodu „I. 

schvaluje…“ vložit nový text ve znění: 

„poskytnutí organizační podpory v oblasti dopravy na přepravu účastníků akce v rámci 

MHD a posílení dopravních spojení“ 

Pro: 49 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



21 

 

 

    22 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu hl.m. Prahy na rok 2024 v kap. 04 a na poskytnutí neinvestiční 

účelové individuální dotace POST BELLUM, z.ú. na zajištění "Programu na podporu nultých 

ročníků na středních školách v rámci integrace ukrajinské mládeže ve věku 15 - 19 let na 

území hl.m. Prahy na rok 2023/2024" 

 

  

   TISK:        Z - 12051 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/21 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    23 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Vyšší odborná škola pedagogická 

a sociální, Střední odborná škola pedagogická a Gymnázium, Praha 6, Evropská 33 

 

  

   TISK:        Z - 12011 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/22 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



22 

 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček a opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

    24 

 

radní Kovářík 

radní Zábranský 

 

 

k návrhu na podání závazné cenové nabídky na koupi 100% podílu ve společnosti VN 42, 

s.r.o., IČO 02022818, se sídlem Václavské náměstí 796/42, 110 00 Praha 1 a k návrhu na 

úpravu rozpočtu vl. hl. m. Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12175 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   44       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/23 

Materiál uvedl radní Kovářík a radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, radní Kovářík, předseda výboru pro 

správu majetku ZHMP Benkovič, radní Zábranský, předseda výboru pro energetiku ZHMP 

Chabr, předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního 

ruchu ZHMP Wolf, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek, Nacher. V rámci diskuse vystoupil Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel 

Magistrátu hl. m. Prahy. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru 

pro strategické investice ZHMP Portlík, Zajíček, radní Mazur 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Zábranský a radní Kovářík, kteří reagovali na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček a opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

    25 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu modelu stanovení podílů jednotlivých krajů, kterými se podílejí na části celostátního 

hrubého výnosu daní podle příslušných ustanovení zákona č. 243/2000 Sb., o rozpočtovém 

určení daní (RUD krajů) 

 

  

   TISK:        Z - 12187 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/24 

Materiál uvedl radní Kovářík. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru finančního ZHMP Brož, Nacher, 

předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek, Zajíček, 

Čižinský, Kordová Marvanová, primátor hl. m. Prahy, I. náměstek primátora Hřib, 

náměstek primátora Hlaváček, Zajíček 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Kovářík, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Přestávka 3,24 – 3,29 hodin 

 

Doplňující návrh člena ZHMP Zajíčka – do původního textu usnesení vložit nový text: 

 „V. žádá Vládu ČR, aby v souvislosti s přípravou novely zákona č. 243/2000 Sb., o 

rozpočtovém určení daní (RUD krajů) na základě podnětu Asociace krajů ČR doplnila 

právní úpravu tak, aby bylo zajištěno zvýšení každoročních finančních prostředků pro hl. 

m. Prahu ke krytí zvýšených nákladů souvisejících s plněním funkcí hl. m. České 

republiky“  

VI. ukládá Radě hl. m. Prahy zpracovat návrh na doplnění právní úpravy zákona č. 

243/2000 Sb., o rozpočtovém určení daní (RUD krajů) zákona tak, aby bylo zajištěno 

zvýšení každoročních finančních prostředků pro hl. m. Prahu ke krytí zvýšených nákladů 

souvisejících s plněním funkcí hl. m. České republiky a předložit ho vládě k projednání“ 

2.informovat Radu Asociace krajů České republiky a Ministerstvo financí ČR o tomto 

usnesení“ 

Termín: 27. 3. 2024“ 

Pro: 35 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Doplňující návrh předsedy finančního výboru ZHMP Brože – do bodu „I. bere na vědomí, 

že …..“ vložit nový text ve znění: 

2.v případě, že by navrhovaný model krajského RUD prošel, znamenalo by to pro hl. m. 

Prahu ztrátu ve výši cca 2,4 mld. Kč ročně, tedy téměř 10 mld. Kč za jedno volební 

období“ 

Pro: 21 Proti: 0 Zdr. 4 

Nebylo přijato. 

 

Doplňující návrh předsedy finančního výboru ZHMP Brože – do bodu „III. konstatuje, 

že…..“ vložit nový text ve znění: 

„hl. m. Praha již reformou obecního RUD v roce 2013 za primátorství Bohuslava Svobody 

přišlo o cca 650 mil. Kč ročně, což dodnes pro hl. m. Prahu znamená kumulativní ztrátu 

přes 7 mld. Kč“ 

Pro: 10 Proti: 1 Zdr. 14 

Nebylo přijato. 

 

Doplňující návrh předsedy finančního výboru ZHMP Brože – do bodu „III. konstatuje, 

že…..“ vložit nový text ve znění: 

„pokud by prošla i změna krajského RUD dle bodu II. tohoto usnesení, pak by celková 

ztráta příjmů hl. m. Prahy, ke kterým došlo během funkčních období primátora Bohuslava 

Svobody, nově činila více než 3 mld. Kč ročně, tedy přes 12 mld. Kč za jedno volební 

období“ 

Pro: 8 Proti: 2 Zdr. 13 

Nebylo přijato. 
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Doplňující návrh předsedy finančního výboru ZHMP Brože – do bodu „III. konstatuje, 

že…..“ vložit nový text ve znění: 

„primátor Svoboda na jednání Rady hl. m. Prahy dne 18. 3. 2024 prohlásil, že by v případě 

přijetí modelu krajského RUD dle bodu II. tohoto usnesení hl. m. Praha nemělo prostředky 

na financování výstavby Vltavské filharmonie“ 

Pro: 7 Proti: 4 Zdr. 13 

Nebylo přijato. 

 

Doplňující návrh předsedy finančního výboru ZHMP Brože – do bodu „III. konstatuje, 

že…..“ vložit nový text ve znění: 

„koalice v Poslanecké sněmovně, která má stejné složení jako koalice magistrátní, 

disponuje 108 hlasy a může tak jakýkoli návrh nevýhodný pro hl. m. Prahu zablokovat“ 

Pro: 13 Proti: 0 Zdr. 17 

Nebylo přijato. 

 

Doplňující návrh předsedy finančního výboru ZHMP Brože – do bodu „IV. vyzývá…..“ 

vložit nový text ve znění: 

„2. Marka Bendu, předsedu nejsilnějšího koaličního poslaneckého klubu ODS a poslance 

zvoleného za hl. m. Prahu, a Bohuslava Svobodu, primátora hl. m. Prahy a poslance 

zvoleného za hl. m. Prahu, dle něhož měl pro hl. m. Prahu tento souběh funkcí přinést jen 

samé výhody, aby v případě, kdy bude model krajského RUD poškozující hl. m. Prahu 

přijat, zvážil svou rezignaci na poslanecký mandát“ 

Pro: 8 Proti: 6 Zdr. 10 

Nebylo přijato. 

 

Doplňující návrh předsedy finančního výboru ZHMP Brože – do bodu „V. ukládá Radě 

HMP…..“ vložit nový text ve znění: 

„2.připravit a předložit ZHMP seznam konkrétních opatření, která bude hl. m. Praha v 

případě schválení modelu krajského RUD dle bodu II. tohoto usnesení nuceno přijmout, a 

to zejména v oblastech navýšení příjmů města a v rozsahu služeb MHD poskytované na 

území Středočeského kraje 

Termín: 18. 4. 2024“ 

Pro: 25 Proti: 2 Zdr. 6 

Nebylo přijato. 

 

Doplňující návrh předsedy finančního výboru ZHMP Brože – do bodu „V. ukládá Radě 

HMP…..“ vložit nový text ve znění: 

v případě, kdy by model krajského RUD dle bodu II. tohoto usnesení byl v legislativním 

procesu přijat, učinit kroky k vystoupení hl. m. Prahy z Asociace krajů ČR“ 

Pro: 30 Proti: 2 Zdr. 4 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    26 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelových 

investičních dotací městským částem hl. m. Prahy z investiční rezervy pro MČ HMP v kap. 10 

rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12146 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/25 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, předseda výboru finančního ZHMP Brož 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    27 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na ponechání nevyčerpaných účelových finančních prostředků poskytnutých 

městským částem hl.m. Prahy z rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v roce 2023 a v předchozích 

letech, k využití na stejný účel v roce 2024 a k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. 

Prahy na rok 2024 v souvislosti s přijetím vratek dotací od městských částí hl.m. Prahy a 

poskytnutí účelových investičních dotací městským částem hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12088 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/26 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    28 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelových 

investičních dotací MČ Praha 13, MČ Praha 14, MČ Praha 22, MČ Praha - Nebušice a MČ 

Praha - Petrovice na vrub kapitoly 1016 - MČ – neinvestiční/investiční rezervy (UP) v 

rozpočtu hlavního města Prahy v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12052 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 47         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/27 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    29 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu a poskytnutí účelových dotací městským částem hl.m. Prahy v 

roce 2024  na předfinancování mimořádných výdajů v rámci poskytování pomoci občanům 

Ukrajiny, kteří jsou na útěku před agresí Ruské federace 

 

  

   TISK:        Z - 12100 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 45         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/28 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    30 

 

radní Kovářík 

 

k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování a vypořádání projektů z Operačního 

programu Praha - pól růstu ČR v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12075 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/29 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    31 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu zapojení hlavního města Prahy do programu ESPON 2030 

 

  

   TISK:        Z - 12079 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/30 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    32 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření dohod o uznání dluhu a splátkových kalendářů se lhůtou splatnosti 36 

měsíců s nájemcem pozemků ve vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11946 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 27         PROTI:  5        ZDRŽEL SE: 4    

 

 

   NEPŘIJATO 

Materiál uvedl radní Zábranský. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru finančního ZHMP Brož, radní 

Zábranský, Drápalová, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek, Čižinský, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, předseda 

výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, náměstkyně primátora Udženija, Freitas Lopesová, 

předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš, Kolář, Čižinský, 

Scheinherr, radní Kovářík, I. náměstek primátora Hřib, předseda výboru pro územní rozvoj 

ZHMP Pek 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Koláře na ukončení rozpravy 

Pro: 28 Proti: 1 Zdr. 2 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 33 - 43 

Pro: 43 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

   33 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na využití zákonného předkupního práva ke stavbě parkoviště, umístěného na části 

pozemku ve vlastnictví hl. m. Prahy v k.ú. Michle, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 12059 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/31 

Materiály pod poř. č. 33 - 43 uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   34 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 566/20 v k.ú. Hloubětín o výměře 38 m2 

 

 

   TISK:        Z - 11718 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   39       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/32 

Usnesení bylo přijato. 
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   35 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod spoluvlastnického podílu o velikosti id. 11/100 na pozemku parc. 

č. 671/10 o výměře 33 m2 a spoluvlastnického podílu o velikosti id. 11/125 na pozemku parc. 

č. 671/2 o výměře 716 m2 vše k.ú. Libeň 

 

 

   TISK:        Z - 11981 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/33 

Usnesení bylo přijato. 

 

   36 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod spoluvlastnického podílu o velikosti id. 45/69 k pozemku parc. č. 

963/43 v k. ú. Hlubočepy 

 

 

   TISK:        Z - 12056 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/34 

Usnesení bylo přijato. 

 

   37 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na schválení úplatného převodu pozemku parc.č. 1298/8 k.ú. Nebušice 

 

 

   TISK:        Z - 12066 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/35 

Usnesení bylo přijato. 
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   38 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků v k. ú. Žižkov, obec Praha, které byly dotčeny stavbou 

"Nového spojení" 

 

 

   TISK:        Z - 12047 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/36 

Usnesení bylo přijato. 

 

   39 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Krč z vlastnictví České republiky s právem 

hospodařit s majetkem státu pro Povodí Vltavy, státní podnik do vlastnictví hlavního města 

Prahy 

 

 

   TISK:        Z - 12023 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/37 

Usnesení bylo přijato. 

 

   40 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků parcelní číslo 574/3, 574/5, 580/35 a 580/58 v k.ú. 

Petrovice 

 

 

   TISK:        Z - 11761 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 42         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/38 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 



31 

 

 

   41 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parc. č. 1547/20 v k.ú. Strašnice, obec Praha, z 

vlastnictví České republiky, právo hospodařit s majetkem státu Správa železnic, státní 

organizace do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

 

   TISK:        Z - 12020 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   42       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/39 

Usnesení bylo přijato. 

 

   42 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí části pozemku parc.č. 3008 v k.ú. Michle 

 

 

   TISK:        Z - 12032 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/40 

Usnesení bylo přijato. 

 

   43 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí spoluvlastnického podílu ve výši id. 82/3720 k pozemku 

parcelní číslo 1327/11 v k.ú. Řepy 

 

 

   TISK:        Z - 12060 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44       PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/41 

Usnesení bylo přijato. 
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   44 

 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

 

   TISK:        Z - 12181 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  12/42 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I.odvolává  

ke dni 21. 3. 2024 z funkce tajemníka Výboru pro strategické investice ZHMP Mgr. 

Roberta Sojáka  

II. volí ke dni 22. 3. 2024 do funkce tajemníka Výboru pro strategické investice ZHMP 

Ing. Vladimíra Matějovského 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

1  Z-12128 k zahraničním pracovním cestám členů 

Zastupitelstva hlavního města Prahy 

  

primátor  

hl.m. Prahy  

2  Z-12136 o prováděných činnostech v nejbližším období na 

komunikacích v hl. m. Praze s významným dopadem 

na dopravu  

I. náměstek primátora   

Hřib 

 

 

3  Z-12171 Informace ke koordinaci akcí s významným 

dopravním omezením v hl. m. Praze v roce 2024 

 

I. náměstek primátora   

Hřib 

 

4  Z-12160 Informace k možnosti zajištění lékařské 

pohotovostní služby v oboru zubní lékařství pro 

dětské pacienty na území hlavního města Prahy 

 

náměstkyně primátora  

Udženija 
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5  Z-12162 Informace o rozvoji kapacit sociálních služeb v roce 

2024 a budoucích připravovaných projektech 

 

náměstkyně primátora  

Udženija 

6  Z-12131 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

v roce 2024 o neinvestiční transfery ze státního 

rozpočtu z MŠMT a k úpravě rozpočtu běžných 

výdajů v kap. 0416 v roce 2024 u škol a školských 

zařízení, zřizovaných hlavním městem Prahou a u 

škol a školských zařízení, zřizovaných městskými 

částmi hlavního města Prahy 

 

radní Klecanda 

7  Z-12154 k Výroční zprávě o stavu a rozvoji vzdělávací 

soustavy v hlavním městě Praze za školní rok 

2022/2023 

 

radní Klecanda 

8  Z-12147 Informace za období od 22. února 2024 do 20. 

března 2024 o provádění hloubkových auditů v 

návaznosti na usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy 

ke kauze Dozimetr a usnesení Zastupitelstva hl. m. 

Prahy č. 1/30 z 24. listopadu 2022 a informace k 

trestnímu oznámení „Lysolaje“ 

 

radní Zábranský 

9  Z-12117 Informace o činnosti Výboru pro správu majetku 

ZHMP za rok 2023 

 

předseda Výboru pro 

správu majetku 

ZHMP 

10  Z-11967 Zpráva o činnosti Výboru pro výchovu a vzdělávání 

ZHMP 

předseda Výboru pro 

výchovu a vzdělávání 

ZHMP 

 

11  Z-12134 Zpráva o činnosti Výboru pro bydlení a bytovou 

výstavbu ZHMP pro rok 2023 

 

předsedkyně Výboru 

pro bydlení a bytovou 

výstavbu ZHMP 

 

12  Z-12148 Informace o činnosti Výboru kontrolního ZHMP za 

rok 2023 

předseda Výboru 

kontrolního ZHMP 

 

13  Z-12166 Zpráva o činnosti Výboru pro životní prostředí, 

veřejný prostor a pohřebnictví ZHMP za rok 2023 

 

předsedkyně Výboru 

pro životní prostředí, 

veřejný prostor a 

pohřebnictví ZHMP 

 

14  Z-12193 Informace o činnosti Výboru pro IT, Smart City a 

eGovernment za rok 2023 

předseda Výboru pro 

IT, Smart City a 

eGovernment ZHMP 
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Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Stížnost na závadná pravidla provozu Městské knihovny – psi a další zvířata v prostorách 

poboček 

(Ing. Alena Vaňková, *****) 

 

 

Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 12/1 až č. 12/42 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 4,39        

hodin. 

 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

 

 

Mgr. Kristýna D r á p a l o v á 

 

 

 

 

 

 

Jan W o l f 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 26. 3. 2024 


